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Abstract (en)
[origin: US4605838A] An electric vapor boiler has a closed vessel (1) containing water, a steam or vapor outlet conduit (4), a conduit (6) supplying
liquid and/or returning condensed vapor, and a electric resistance heating device (7) for each high or medium boiler voltage phase immersed in
the water. Each heating device (7) includes a bare metallic resistance wire (8) immersed in the water and mounted in such a manner as to vibrate
between a pair of vertical open-ended cylinders (13, 14) forming insulating screens. Each wire (8) is directly connected between a phase terminal
(11) and ground, that is, the vessel (1) and has a plurality of parallel vertically spaced spires (18) offset symetrically with respect to each other on
each side of a generatrix (16) of an oblique surface in the enclosure between the cylinders (13, 14) and extending obliquely to the vertical direction
in the vessel (1). The outer cylinder (13) extends above the surface of the water. Alternatively, each wire can be formed as a plurality of parallel
strands (38) and be positioned in an open-ended vertically disposed tube (33) having an oblong cross sectional shape.

Abstract (fr)
Dans ce générateur, comprenant une cuve fermée renfermant de l'eau, un conduit de sortie de vapeur, un conduit d'alimentation en liquide et/ou
de retour de vapeur condensée et des moyens chauffants à résistance électrique plongés dans l'eau, les moyens chauffants sont constitués pour
chaque phase en haute ou moyenne tension, par un fil métallique nu (18) baignant directement dans l'eau et monté de façon à vibrer entre des
écrans isolants (13, 14), et relié directement entre une borne de phase (11) et la masse de la cuve. Le fil métallique (18) est monté de façon à
présenter des brins concentriques décalés de part et d'autre d'une génératrice (16) d'une surface oblique, dans une enceinte entre deux cylindres
verticaux ouverts. Le cylindre extérieur (14) dépasse au-dessus de la surface de l'eau.
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